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  PROTOKÓŁ  Nr XI/2015 

z przebiegu XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 24 września  2015 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała 

Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, przedstawicieli 

mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XI sesji Rady Miejskiej w 

Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 13 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 

załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

 

Nieobecni: 

Andrzej Budych 

Grzegorz Bielecki 

 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Jerzego Wolnego (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 

- za pełnieniem przez radnego Jerzego Wolnego funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji Rady - głosowało 13 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady został radny Jerzy Wolny. 

Do pkt.3. 

 

Przyjęcie porządku obrad 

 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Informacja z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2015 roku  
9.  Podjęcie uchwał: 
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    a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 1) 

    b) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Zbąszynku na  

       prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialnym p.w.  

       Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie (projekt nr 2) 

    c) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Kosieczynie  

       na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Parafialnym 

       p.w. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza  w Kosieczynie (projekt nr 3) 

  d) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  

      umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych (projekt nr 4) 

  e) w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych (projekt nr 5) 

  f)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę  

      odszkodowań właścicielom nieruchomości nabytych w celu rozbudowy drogi  

      wojewódzkiej nr 302 w miejscowości Chlastawa (projekt nr 6) 

   g)  w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 12.08.2015  (projekt nr 7)  

   h) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Zbąszynek z dnia 13.09.2015 rok na  

        działalność Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zbąszynku (projekt nr 8) 

    i) w sprawie wyboru ławnika na kadencję od 2016 do 2019 roku (projekt nr 9) 

 odczytanie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników z dnia 
16.09.2015 r. 

 powołanie Komisji Skrutacyjnej 

 tajne głosowanie  

 odczytanie protokołu z Komisji Skrutacyjnej - ogłoszenie wyników 

 podjęcie przedmiotowej uchwały 
10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

11.  Oświadczenia i wolne wnioski 

12.  Zakończenie obrad 

 

Na salę obrad przybył radny Grzegorz Bielecki. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 14 radnych. 

 

Burmistrz Zbąszynka zaproponował by w punkcie 9 porządku obrad przedstawiona została 

szczegółowa informacja dotycząca pożaru w firmie Wexpool mieszczącej się na terenie 

Dąbrówki Wlkp. 

 

Porządek obrad po zmianie przedstawiał się następująco: 

 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Informacja z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2015 roku  
9.  Informacja Burmistrza nt. pożaru w firmie Wexpool 
10. Podjęcie uchwał: 
    a) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 1) 
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    b) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Zbąszynku na  

       prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialnym p.w.  

       Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie (projekt nr 2) 

    c) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Kosieczynie  

       na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Parafialnym 

       p.w. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza  w Kosieczynie (projekt nr 3) 

  d) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  

      umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych (projekt nr 4) 

  e) w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych (projekt nr 5) 

  f)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę  

      odszkodowań właścicielom nieruchomości nabytych w celu rozbudowy drogi  

      wojewódzkiej nr 302 w miejscowości Chlastawa (projekt nr 6) 

   g)  w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 12.08.2015  (projekt nr 7)  

   h) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Zbąszynek z dnia 13.09.2015 rok na  

        działalność Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zbąszynku (projekt nr 8) 

    i) w sprawie wyboru ławnika na kadencję od 2016 do 2019 roku (projekt nr 9) 

 odczytanie opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników z dnia 
16.09.2015 r. 

 powołanie Komisji Skrutacyjnej 

 tajne głosowanie  

 odczytanie protokołu z Komisji Skrutacyjnej - ogłoszenie wyników 

 podjęcie przedmiotowej uchwały 
11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

12.  Oświadczenia i wolne wnioski 

13.  Zakończenie obrad 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.12 porządku 

obrad. 

 

Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt.6 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 27 sierpnia 2015 r. do 

23 września 2015 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

 

Na salę obrad przybył Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Budych. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 15 radnych. 

Do pkt. 7 

   Interpelacje i zapytania 

 

Pan Marek Pych poinformował, że na spotkaniu wiejskim w Dąbrówce Wlkp. w dniu 

21.09.2015 roku został przedstawiony list mieszkańców skierowany do Wojewody 

Lubuskiego, pod którym podpisały się 643 osoby. Radny odczytał treść pisma w sprawie 

podjęcia stanowczych i natychmiastowych działań zmierzających do rozwiązania problemu 

uciążliwej działalności przedsiębiorstwa Wexpool Sp. z o.o. w Dąbrówce Wlkp. 

Następnie Pan Marek Pych odczytał pismo sołtysa Dąbrówki Wlkp. dotyczące wniosku 

mieszkańców o podjęcie działań zmierzających do zamknięcia zakładu 

/Kserokopie ww. pism stanowią załącznik nr 6 -7 do niniejszego protokołu/. 

W nawiązaniu do podniesionych kwestii, radny zapytał Burmistrza Zbąszynka o to co będzie 

dalej? Czy zakład będzie w dalszym ciągu sprowadzał śmieci oraz czy Burmistrz podejmie  

w tym celu odpowiednie kroki, by temu zapobiec? 

 

Radny Wojciech Półtorak zapytał o to  czy Burmistrz Zbąszynka może wydać decyzję 

administracyjną nakazującą usunięcie odpadów, w sytuacji gdy okaże się, że są one 

składowane niezgodnie z wydanym pozwoleniem? 

 

Do pkt. 8   

 

Informacja z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2015 roku 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż ww. informacja została szczegółowo omówiona 

przez Skarbnika Gminy Anetę Nawracałę na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady  

w dniu 16.09.2015 r. 

W ramach uzupełnienia informacji w przedmiotowym temacie Skarbnik Gminy zapoznała 

radnych z treścią Uchwały Nr 416/2015 Składu Orzekającego RIO w Zielonej Górze z dnia 
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26 sierpnia 2015 r. w sprawie wydania opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Zbąszynek za I półrocze 2015 r. 

/Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Zbąszynek za I półrocze 2015 roku, 

Informacja o kształtowaniu się WPF obejmująca wykaz przedsięwzięć Gminy Zbąszynek na 

dzień 30.06.2015 r., Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego ZOK za I półrocze 

2015 r. oraz Uchwała Nr 416/2015 Składu Orzekającego RIO w Zielonej Górze stanowią 

załączniki nr 8-11 do niniejszego protokołu/. 

 

Rada Miejska w Zbąszynku jednogłośnie  przyjęła przedstawione  informacje. 

 

 

 Do pkt. 9 i pkt. 11 

 

Informacja Burmistrza nt. pożaru w firmie Wexpool / Odpowiedzi na interpelacje 

 

Burmistrz Zbąszynka zaproponował połączenie punktów porządku obrad nr 9 i 11, z uwagi 

na fakt, iż informacje w przedmiotowym zakresie się powielają. 

 

Rada Miejska jednogłośnie wyraziła zgodę na połączenie ww. punktów porządku 

obrad. 

 

W ramach omawianego zagadnienia Pan Wiesław Czyczerski przedstawił szczegółową 

informację na temat pożaru, który wybuchł na terenie sortowni śmieci w dniu 19 września br. 

Burmistrz Zbąszynka omówił kolejno podjęte działania straży pożarnej w ramach 

ograniczenia powierzchni pożaru oraz jego ugaszenia. Kontynuując swoją wypowiedź  

Pan Wiesław Czyczerski odniósł się m.in. do działań innych służb, jak również decyzji  

i komunikatów powołanego sztabu kryzysowego, którego zadaniem było opanowanie sytuacji 

nadzwyczajnej na terenie Dąbrówki Wlkp. Pozostając w niniejszym temacie Burmistrz 

Zbąszynka wspomniał o badaniach żywności, wody, powietrza i gleby oraz zalecanych 

środkach ostrożności, jak również o działaniach mających na celu likwidację potencjalnego 

zagrożenia. Pan Wiesław Czyczerski podkreślił, że jeśli badania potwierdzą możliwe 

zagrożenie dla zdrowia, to zostaną w tym kierunku przedsięwzięte kroki naprawcze  

i zapobiegawcze. Burmistrz Zbąszynka nie wykluczył możliwości utylizacji żywności  

i plonów. Kontynuując sprawozdawczość w przedmiotowym zakresie Pan Wiesław 

Czyczerski wspomniał o wszczętym przez Prokuraturę Rejonową śledztwie  

w sprawie wznieconego pożaru. Burmistrz Zbąszynka podkreślił, iż podjęte działania 

przyczyniły się do opanowania sytuacji. Następnie Pan Wiesław Czyczerski odczytał treść 

oświadczenia firmy Wexpool w sprawie sytuacji nadzwyczajnej wywołanej działalnością 

zakładu. W niniejszym piśmie przedstawione zostały m.in. przyczyny zaistniałej sytuacji, plan 

działań naprawczych oraz wizja na przyszłość. 

/Oświadczenie właściciela firmy Wexpool stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

Ponadto Pan Wiesław Czyczerski odniósł się do interpretacji przepisów prawnych  

w kontekście zderzenia z rzeczywistością jak również do różnych interpretacji specjalistów  

z zakresu rozpoznania występujących na terenie Dąbrówki Wlkp. robaków. Burmistrz 

Zbąszynka wspomniał o głównych założeniach strategii długofalowego działania firmy 

Wexpool w tym m.in. o ograniczeniu ilości składowanych odpadów, o które wnioskowała 
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gmina. Odnosząc się do zgłoszonych zapytań Burmistrz Zbąszynka oznajmił, iż organ 

wykonawczy nie może wydać sam sobie decyzji o usunięciu odpadów i jej wykonać. Gmina 

nie ma instrumentów służących do zbadania tego, co jest w wałach i określenia kodów 

odpadów. Takie możliwości ma WIOŚ i to on powinien wydać decyzję o konieczności 

usunięcia odpadów z miejsca nieprzeznaczonego do ich składowania, a firma powinna tę 

decyzję wykonać. W momencie niewykonania decyzji gmina może przedsięwziąć działania 

określone ustawą o odpadach. 

W ocenie Burmistrza Zbąszynka zamknięcie zakładu może nastąpić na skutek np.  

sfałszowania dokumentów w oparciu o które wydawano decyzje itp. Jeżeli odpowiednie 

organy stwierdzą rażące naruszenie prawa to może być to podstawą do podjęcia działań  

w tym kierunku i gmina je poprze.  

Kontynuując swoją wypowiedź Pan Wiesław Czyczerski podkreślił, iż działania Burmistrza 

w procederze powstawania danej firmy ograniczają się jedynie do wydawania wypisów 

z przyjętego uchwałą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Rada Miejska 

nie może sama z siebie bądź na wniosek Burmistrza cofnąć planu. 

Burmistrz Zbąszynka zapewnił, iż odpowiednie służby i inspektoraty dołożą starań  

w przeprowadzenie niezbędnych kontroli w ramach swoich kompetencji, służących 

egzekwowaniu przepisów prawa przez firmę. W ocenie Pana Wiesława Czyczerskiego 

ważną kwestią jest ostateczne podpisanie strategii długofalowego działania i egzekwowanie 

jej zapisów.  

 

Następnie głos w omawianym temacie zabrał Pan Marek Pych, który oznajmił,  

iż mieszkańcy wsi boją się tego, co będzie dalej, bo nie wierzą firmie. W ocenie radnego 

firma i tak zrobi to, co jej się rzewnie podoba niezależnie od podpisanych dokumentów. 

Radny zasugerował, iż zasadnym byłoby wykreślenie firmy z systemu gospodarki odpadami 

w województwie lubuskim z uwagi na fakt, iż Wexpool od czerwca br. nie przyjmuje odpadów 

komunalnych. W ocenie Pana Marka Pycha zasadnym jest, by strategia, o której wspomniał 

Burmistrz Zbąszynka była przedmiotem konsultacji społecznych tak jak to było  

w przypadku strategii dotyczącej przeciwdziałania inwazji insektów. Ponadto pisma, których 

autorem jest Wexpool powinny być zamieszczane na stronie internetowej podobnie jak 

dzieje się z to z innymi dokumentami w tej sprawie. Kontynuując swoją wypowiedź radny 

zwrócił uwagę, na zasadność posadzenia drzew, które pozwolą w pewnym sensie zasłonić 

widok mieszkańcom. W ocenie Pana Marka Pycha powinny one zostać posadzone  

za wałem, a nie na nim, więc nie powinno tu przeszkadzać postępowanie odnośnie wału.  

Na koniec radny zapytał o to, czy odbyło się już posiedzenie Komisji w Starostwie w sprawie 

znaku na ul. Poznańskiej oraz czy firma przyjmuje nowe dostawy śmieci, ponieważ na 

terenie firmy znajdują się nowe kontenery. W ocenie radnego taki stan rzeczy byłby 

kuriozalny. Radny podkreślił wrogie nastawienie mieszkańców, które może niepotrzebnie 

przenieść się np. na kierowców samochodów dostawczych. Pan Marek Pych zwrócił tym 

samym uwagę na zdecydowane oczekiwania mieszkańców dotyczące zamknięcia zakładu 

oraz obawy związane z nawrotem inwazji szkodników. 

 

Pan Henryk Budych w pełni poparł wypowiedź przedmówcy, zwracając uwagę na fakt,  

iż problem szkodników nie rozpoczął się z dniem 1 lipca br. tylko znacznie wcześniej, o czym 

relacjonują byli pracownicy zakładu. W ocenie radnego wszelki problem należy dławić  

w zarodku. 
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Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że problem robaków powinien być zgłoszony o wiele 

wcześniej, a nie w chwili gdy zjawisko przybrało takie rozmiary. Taki stan rzeczy pozwoliłby 

na szybką reakcję i lepszy skutek tak jak to było w przypadku pożaru. Zdaniem Burmistrza 

Zbąszynka doświadczenie w pewnych sprawach ułatwia postępowanie. Mając tę wiedzę, 

którą Rada posiada obecnie, ostrożniej podeszłaby np. do tematu projektu planu 

zagospodarowania przestrzennego. Pan Wiesław Czyczerski zwrócił uwagę na fakt,  

iż w tamtym okresie gmina cieszyła się z zainteresowania inwestorów oraz tego, że ktoś 

chce rozpocząć działalność na jej terenie. Ocena ówczesnej rzeczywistości z obecnej 

perspektywy zdaniem Burmistrza nie jest właściwa, tym bardziej, że tak naprawdę każda 

działalność, którą podejmują inwestorzy może po jakimś czasie okazać się problematyczna. 

Pan Wiesław Czyczerski podkreślił, iż zdaje sobie sprawę z uciążliwości, które 

spowodowane zostały działalnością zakładu. Poinformował również o działaniach Urzędu 

Marszałkowskiego zmierzających do wykreślenia firmy z systemu RIPOK. Burmistrz 

Zbąszynka zgodził się z koniecznością nasadzenia drzew nawet w większej ilości. 

Odnosząc się do kwestii zwożenia odpadów Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że jeśli ma 

to miejsce, to będzie to sprawdzone w asyście policji.  

 

Radna Wioleta Muszyńska zapytała o to kto kontroluje ilość przyjmowanych odpadów? 

 

Burmistrz Zbąszynka oznajmił, iż kontrole w przedmiotowym zakresie prowadzi WIOŚ. 

Zgodnie z ustawą firma ma określoną ilość rocznego przerobu (240 tys. ton), natomiast nie 

jest jednoznacznie określone ile może mieć jednocześnie na magazynie. 

 

Nawiązując do pytania o znak drogowy Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że w opinii 

Komisji nie ma możliwości postawienia znaku na ul. Poznańskiej z uwagi na fakt, iż jest to 

droga publiczna, więc nie ma podstaw by ograniczać tonaż. Niemniej jednak znak zostanie 

usytuowany.  

 

W dalszej części obrad głos zabrał Pan Ryszard Stachowiak, który zapytał o to, czy istnieje 

możliwość, że szkodliwy pył spadł na północną część ogródków działkowych w Zbąszynku?. 

 

W ocenie Burmistrza Zbąszynka dym rozpostarł się najdalej na teren Bronikowa. W tamtym 

czasie wiał zachodni wiatr w kierunku Dąbrówki Wlkp. 

 

Radny Marek Pych zapytał o to, czy którykolwiek ze strażaków trafił do szpitala? 

 

W odpowiedzi Pan Wiesław Czyczerski poinformował, że do tej pory żaden ze strażaków 

nie trafił do szpitala z powodu zatrucia dymem. Strażacy działali w aparatach tlenowych. 

Jeden z nich trafił do szpitala, ponieważ spadł z nasypu. Burmistrz Zbąszynka podkreślił 

duże zaangażowanie strażaków w akcję ratowniczo-gaśniczą oraz ogrom wysiłku włożony  

w walkę z żywiołem. 

 

Radna Wioleta Muszyńska zapytała o to czy właściciel firmy pojawił się chociaż raz? 

Burmistrz Zbąszynka oznajmił, iż kontakt z właścicielem firmy Wexpool jest dobry. Firma 

wykazuje zaangażowanie we współpracę. Pan Wiesław Czyczerski podkreślił, iż w jego 
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ocenie firma zajmująca się likwidacją karaczanów powinna dołożyć starań w kierunku pełnej 

informacji kolejno podejmowanych działań. 

 

W dalszej części obrad głos zabrał Pan Wojciech Półtorak, który przybliżył najważniejsze 

informacje dotyczące działań podjętych przez Radę Miejską i tut. Urząd w latach 2006-2012 

jak i informacje na temat firmy Wexpool i jej działalności. 

Radny zaznaczył, że w przypadku pojawienia się inwestora z zamiarem prowadzenia 

podobnej działalności Burmistrz Zbąszynka powinien przedstawić Radzie wszystkie opinie 

dotyczące zakresu działalności firmy, by radni mogli opiniować wszystkie sprawy związane  

z jej powstawaniem również pod względem ewentualnych zagrożeń. 

/Informacja przedstawiona przez radnego stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

Burmistrz Zbąszynka podtrzymał swoje zdanie twierdząc, iż w przyszłości podejmując 

podobne decyzje będziemy mądrzejsi o obecne doświadczenia. 

 

Radny Wojciech Półtorak zapytał o to, czy Wexpool korzysta z ulgi podatkowej w naszej 

Gminie? 

 

Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że Wexpool od kilku lat na pewno nie korzystał z ulgi 

podatkowej. Informacje na temat ulg zamieszczane są na stronie BIP, więc można to 

sprawdzić. 

  

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Budych podkreślił, że radni podejmując 

dane decyzje zakładają, że odpowiednie instytucje, od których zależy dane przedsięwzięcie 

prawidłowo wykonują swoje obowiązki. W ocenie Pana Andrzeja Budycha, dziś nie byłoby 

problemu, gdyby firma przestrzegała warunków określonych w pozwoleniach, a dane 

instytucje ją odpowiednio kontrolowały. Ważne jest również to, by wszystkie służby ze sobą 

odpowiednio współpracowały. 

 

Na koniec Burmistrz Zbąszynka poinformował, że sprawdzono temat ulg podatkowych.  

W 2010 roku firma Wexpool skorzystała z możliwości odroczenia płatności. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Burmistrzowi Zbąszynka za szczegółowo omówioną 

informację, a radnym za merytoryczną debatę. 

 

Do pkt. 10 

 

               Podjęcie uchwał 

 

a. 

 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian  

 w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 1).  

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały? 
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Pan Wojciech Półtorak zapytał czy zdjęcie środków z budowy ścieżki w Chlastawie 

oznacza, że zadanie nie będzie wykonane w tym roku? 

Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że ma to związek z płatnością, która będzie miała miejsce  

w 2016 roku. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/55/2015 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XI/55/2015 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok 

 została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

b.  

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Zbąszynku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialnym p.w.  

Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie (projekt nr 2).  

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/56/2015 

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Zbąszynku na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Filialnym p.w.  

Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała Nr 

XI/56/2015 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  

Zbąszynku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w 

Kościele Filialnym p.w. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Chlastawie została 

podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

c. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Kosieczynie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Parafialnym p.w.  

Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza  w Kosieczynie (projekt nr 3).  

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/57/2015 

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  Kosieczynie na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w Kościele Parafialnym p.w. 

Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza  w Kosieczynie.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała Nr 

XI/57/2015 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w  
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Kosieczynie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  

w Kościele Parafialnym p.w. Świętych Apostołów Szymona i Judy Tadeusza   

w Kosieczynie została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

d. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych (projekt nr 4). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/58/2015 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała Nr 

XI/58/2015 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów dzierżawy i najmu nieruchomości gminnych została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

określenia wzorów formularzy podatkowych (projekt nr 5) 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/59/2015 

w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała Nr 

XI/59/2015 w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

f. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę odszkodowań 

właścicielom nieruchomości nabytych w celu rozbudowy drogi wojewódzkiej 

nr 302 w miejscowości Chlastawa (projekt nr 6). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
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Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/60/2015 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na wypłatę  

odszkodowań właścicielom nieruchomości nabytych w celu rozbudowy drogi wojewódzkiej 

nr 302 w miejscowości Chlastawa. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała Nr 

XI/60/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu na 

wypłatę odszkodowań właścicielom nieruchomości nabytych w celu rozbudowy drogi 

wojewódzkiej nr 302 w miejscowości Chlastawa została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

g. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w dniu 16 września 2015 roku odbyło się 

posiedzenie Komisji Gospodarki i Budżetu, która po przeanalizowaniu sprawy uznała skargę 

za bezzasadną. 

 

Pan Jan Mazur przedstawił treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 

12.08.2015 r. (projekt nr 7). 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/61/2015 

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 12.08.2015 r. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała Nr 

XI/61/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 12.08.2015 r. została podjęta 

jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

 

h. 

 

Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady.  

Z uwagi na fakt, iż niniejszy projekt uchwały dotyczy skargi na Przewodniczącego Rady  

Pan Jan Mazur wyłączył swój głos z procedury głosowania nad przedmiotowym projektem 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Budych przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Zbąszynek  z dnia 13.09.2015 r. na działalność 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zbąszynku (projekt nr 8). 

Pan Andrzej Budych przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych,  jednogłośnie (przy 14 głosach „za”) podjęła Uchwałę 

Nr XI/62/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Zbąszynek z dnia 

13.09.2015 r. na działalność Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zbąszynku. 

W wyniku głosowania Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Budych stwierdził, że 

Uchwała Nr XI/62/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Zbąszynek 
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 z dnia 13.09.2015 r. na działalność Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zbąszynku 

została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Przewodniczącemu Rady. 

 

i. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż kolejnym podejmowanym projektem uchwały 

będzie projekt nr 9 w sprawie wyboru ławnika na kadencje od 2016 do 2019 roku, po czym 

przedstawił  sposób podjęcia niniejszej uchwały. 

 

Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Andrzej Budych 

odczytał treść opinii na temat kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez 

nich wymogów określonych w ustawie, którą zespół wypracował na posiedzeniu w dniu 16 

września 2015 r. 

/Kserokopia Protokołu z posiedzenia Zespołu wraz z ww. opinią z dnia 16.09.2015 r. 

stanowią załączniki nr: 22 i 23  do niniejszego protokołu/. 

 

Przewodniczący Rady zarządził powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Spośród radnych wybrano następujących członków Komisji Skrutacyjnej: 

1. Macieja Szulca (wyraził zgodę) 

2. Ryszarda Stachowiaka (wyraził zgodę) 

3. Beatę Żelechowską (wyraziła zgodę) 

Nie zgłoszono innych kandydatów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem  

zgłoszonego składu Komisji Skrutacyjnej. W wyniku głosowania przyjęto 

jednogłośnie powyższy skład Komisji Skrutacyjnej. 

 

Następnie Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę w celu ukonstytuowania 

się Komisji i przygotowania kart do głosowania.  

Po przerwie: 

Po ukonstytuowaniu się Komisji Skrutacyjnej, Przewodniczący Rady  jeszcze raz przedstawił  

członków Komisji. Ponadto poinformował iż na sali obecnych jest 15 radnych i Rada może 

podejmować prawomocne decyzje. Następnie Pan Jan Mazur wyjaśnił zasady tajnego 

głosowania. 

Przewodniczący Rady upewnił się czy przedstawione zasady głosowania są dla wszystkich 

jasne, po czym zarządził głosowanie. Zgodnie z zasadami tajnego głosowania karty do 

głosowania radni wrzucali do urny. Po zakończonym głosowaniu Przewodniczący Rady 

zarządził kilku minutową przerwę podczas której nastąpiło obliczenie głosów przez członków 

Komisji Skrutacyjnej. 
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Po przerwie: 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Maciej Szulc odczytał protokół z ustalenia wyników 

głosowania w wyborach na ławników do sądów powszechnych sporządzony na sesji w dniu 

24 września 2015 roku na kadencję od 2016 do 2019 r. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował, iż wyniki głosowania są równoznaczne  

z podjęciem uchwały.  

Uchwała Nr XI/63/2015 w sprawie wyboru ławnika na kadencję od 2016 do 2019 roku 

została podjęta jednogłośnie w obecności 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych  

w następujący sposób: za wyborem Anny Łobażewicz na ławnika do Sądu Rejonowego w 

Świebodzinie (Wydział III Rodzinny i Nieletnich) głosowano: 15 głosów „za”  

w głosowaniu tajnym. 

 /Protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do głosowania stanowią załącznik nr 24 do 

niniejszego protokołu/. 

 

 

Do pkt. 12 

 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

W ramach tej części posiedzenia głos zabrał radny Marek Pych, który zaprosił na koncert 

pn. „Alchemia kozła” w Dąbrówce Wlkp. w dniu 03.10.2015 r. 

 

Podsumowując obrady sesji Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji, która 

wpłynęła do biura Rady Miejskiej od czasu ostatniej sesji /Przedmiotowa informacja stanowi 

załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/. 

 

Następnie Pan Jan Mazur poinformował o tematyce i terminach październikowych obrad 

Rady Miejskiej w Zbąszynku. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez czas 

trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

- za przyjęciem protokołu z X zwyczajnej  sesji Rady z dnia 27.08.2015 r. głosowano- 

15  głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z X 

zwyczajnej sesji z dnia 27.08.2015 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 15 

radnych. 
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Do pkt.13 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1650 zamknął  XI 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Magdalena Tomaszewska                   Jerzy Wolny    Jan Mazur 

 

 

 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz  

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


